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Адрес Milly Glass Works Limited 
Liwatoni Rd. 
POBox: 80180, 
Mombasa, Coast 80100

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We presently manufacturer Soft Drink Bottles with ACL decorating from 200 ML to 1000 ML capacity. We also manufacture 250 ML and 350 ML flasks
and 750 ML bottles for the Spirits Industry. We are Exporting Bottles to EAC and COMESA Countries.Our glass tumblers, Mugs and Cups are mainly
sold in Kenya, Uganda, Tanzania and Ethiopia

The firm supplies the soft drink making companies with various shapes of bottles. Simple and popular glassware for homes and production of
pharmaceutical products for storing syrups and tablets is also done at the Milly Glass Works. Food industry where production of jars for storing jams,
ketchups, squash and mustard as well as product bottles for soft drink are all manufactured at the Milly Glass Works.

Company Profile of Milly Glass Works Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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